
  

TECH PÅ TOPPEN:  
HVORDAN SER DET PERFEKTE INNOVATIONSSYSTEM UD? 

 

 

Hvordan understøtter vi bedst virksomheder i omstil-

lingen til nye teknologier og markedsvilkår? 

Innovation er nøglen til vækst og udvikling i dansk er-

hvervsliv, og vi skal skabe optimale rammer, så danske 

virksomheder tør omsætte idekraften til handling.  

 

Rammevilkårene for at drive vækstvirksomheder i Danmark 

skal være bedre, men hvordan ser innovation ud i Danmark 

efter det nye erhvervsfremmesystem?  

 

Kom og hør repræsentanter fra Vækstfonden, Innovations-

fonden, GTS og ATV, når de spørger vores indbudte panel 

om, hvor vi står med den nuværende innovationspolitik - og hvordan vi skaber optimale betin-

gelser for forskningsbaseret innovation og vækst i danske virksomheder. Eller sagt med andre 

ord:   

• Hvordan ser det perfekte innovationssystem ser ud?  

• Skal vi satse på eliten, på bredden, på iværksætterne eller på de gamle veletablerede 

virksomheder?  

• Hvordan styrker vi erhvervsfremme og innovation i hele landet? Har vi i dag de virke-

midler, der skal til for at skabe innovation i hele Danmark?  

• Hvordan sikrer vi, at alle dele taler sammen og arbejder mod fælles mål? 

 
 

Paneldeltagere 

• Claus Jensen, Formand Dansk Metal, medlem af Erhvervsfremmebestyrelsen og Innovati-

onsfondens bestyrelse 

• Jakob Bundsgaard, Borgmester, Aarhus Kommune 

• Jakob Riis, Direktør, Falck, Formand for Erhvervsfremmebestyrelsen 

• Juan Farré, CTO, FORCE Technology 

• Lia Leffland, Akademidirektør, ATV 

• Rolf Kærgaard, Investeringsdirektør, Vækstfonden 
• Tore Duvold, Konstitueret direktør, Innovationsfonden 

 

Moderator: Charlotte Rønhof, selvstændig, medlem af ATV 
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DATO 

Torsdag d. 13. juni 2019 

 

TID 

Kl. 16:00 – 17:00 

 

TELT 

Tech på Toppen (F35) 


